
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Torsdag den 18. april 2024, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Pernille Bech Wulff, Søren 

Schou, Maria Jelstrup Munk, Naja Kinch 
Sohn, Nicolai de Vries, Maggi Møller Knudsen, 
Isabell   

 
Elevråd:  

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Jesper Boysen, Bettina Jansen  
  

 
Afbud: Elliot, Ida Hagen, Jon Haugaard 
Meineche 

 
Referent: 

Kasper Munk Damgaard 
 
 

1. Temadrøftelse for SB og 
forældreråd i KKFO Bjerget og 

KKFO special 
 

Kl. 17:00 – 18:15 
 
1) Rundvisning i de to KKFO’er 

2) Drøftelse af fælles interesser, 
muligheder m.m. på tværs 

3) Opsamling  
 
 

Opsamling 
Det blev drøftet, om almen og special kunne 

arbejde tættere sammen, og om hvordan 
børnene kunne profitere at dette. 

Pause 
 

Kl. 18:15 – 18:40 
  

 

2. Ordstyrer 
 
Kl. 18:40 – 18:45 

 

Maggi blev valgt til ordstyrer 

3. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 18:45 – 18:50 
 

Dagsorden blev godkendt.  

Der er et ønske om, at vi på et senere møde 
kan drøfte vikarer på Kirkebjerg Skole.  



 

4. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 
d) KKFO-forældreråd 

e) forpersonen 
 

     Kl. 18:50 – 19:10 
 

 

a) Der er en ny ordning med, at 
toiletterne er låst af, og det har 

afhjulpet en del problemer, men en 
udfordring er, at mange elever skal på 

toiletterne i frikvartererne, og det kan 
være svært at nå.  
 

EAT portionerne er meget små. 
 

b) Der er indført en ny toiletordning, 
hvor toiletterne nu er aflåste, og kun 
kan låses op af en lærer. Det har 

betydet, at toiletterne nu er mere 
renlige. 

  
Grundet flere grænseoverskridende 
episoder i/fra en elevgruppe i 

udskolingen, er der nu lavet en 
handleplan i samarbejde mellem 

lærerne og ledelsen.  
 

På fritidshjemmet er vi ved at gøre 
klar til at sige farvel til 3. klasses 
eleverne, som skal starte på klub, og 

vi er samtidig ved at gøre klar til at 
tage mod de nye små elever.  

På 3. årgang har de haft et stomp-
forløb, og om lidt skal de spille en 
mindre koncert for 2. klasserne.  

 
c) Vi har slået en stilling op til 

afdelingslederstillingen i 
specialklasserækken.  
 

Der er ikke visiteret så mange elever 
til specialskolerne i Københavns 

Kommune, som der er kapacitet til. 
 
Der er indgået en aftale med 

områdechefen om, at vi afvikler vores 
gæld over 4 år, og dette er vi 

fortrøstningsfulde omkring.  
 
Børnetallet i København er generelt 

faldende. Enkelte skoler i kommunen 
får mange børn, og derfor kigger man 

på, om man kan ændre på 
skoledistrikterne, herunder Brønshøj 
Skoles distrikt, hvor der en 

overvejelser om enten at tildele en del 
af distriktet til Bellahøj eller 

Kirkebjerg. 
 



d) KKFO Forældreråd har ingen 

meddelelser 
 

e) Der er sendt en henvendelse til 
forvaltningen vedr. de fakturaer, der 
ved en fejl er blevet betalt og trukket 

ud af skolens budget.  
 

5. Evaluering af afkortning af 
skoleugen samt beslutning, om vi 

skal fortsætte i 2024/2025 
 

Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 19:10 – 19:30 

 

Bilag vedlagt 
 

Det blev besluttet at fortsætte med forkortet 
skoleuge næste skoleår.  
 

Der lægges vægt på, at personalet oplever, 
at det giver stor værdi i hverdagen, og at 

tiden med to voksne i klassen så vidt muligt 
skal bruges til co-teaching. 

6. Status på personalefravær 

 

Orientering & drøftelse 
 
Kl. 19:30 – 19:45 

 

Vi har et faldende korttidsfravær, men et 
stigende langtidsfravær.  

7. Orientering om prøver og 

dimission 2024 
 

Orientering 
 

Kl. 19:45 – 19:55 

 

Bjarne fortalte om forløbet med obligatoriske 

prøver og prøver til udtræk.  
Der er udtræk den 23/4 

Skriftlige prøver afvikles i perioden 2/5-14/5 
Karameldag 17/5 

Mundtlige prøver afvikles i perioden 23/5-
24/6 
Der er dimission den 27/6 

8. Evt. 
 

Kl. 19:55 – 20:00 
 

9. klasserne vil lave en afslutning, som er 
sjovt for alle. Man må fortsat ikke lave 

dødslister. 

 
 
Næste møde:  

 
Mandag den 13. maj 2024  

kl. 17:00 – 20:00 
 
 

 


